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Musela jsem si vždycky 
všechno vydupat  
a jsem za to ráda
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K A M  V Y R A Z I T  N A  T E P L I C K U

ZAHRADNÍ DŮM
1. 10,. 1900  Petr Fejk:  
  Jak se dělá zoo

KOLONÁDA
20.–21. 9.  Jarmark chutí

HVJEZDA
4. 10., 1900  Rockové narozeniny Máca  
  + Jarda Lemmy
12. 10., 2000  Čištění Pulp Fiction na Hvjezdě
24. 10., 1900  Koncert Made in Iron –  
  The Tribute to the Beast
16. 11., 2000  Purple Mania poprvé na Hvjezdě 
  každé úterý Lepší večery: hraje  
  hudební uskupení Do hospody  
  dobrý

KNAK
5. 10., 1930  Jaksi Taksi a Zakázaný ovoce  
  a C4L 

KRUŠNOHORSKÉ DIVADLO 
25. 9., 1000  Duch školních lavic
25. 9., 1800  Duch školních lavic
30. 9., 1900  Rozptýlení: Barcarole
2. 10., 830  Čertův švagr
2. 10., 1030  Čertův švagr
7. 10., 1900  Až naprší a uschne
13. 10., 1030  Tomík mezi dinosaury
16. 10., 1900  Polská krev
21. 10., 1900  Zavři oči, Maxi!
22. 10., 830  Karkulka v síti
22. 10., 1030  World of Fake
14. 10., 1900  Orchestr Karla Vlacha  
  s Radkou Fišarovou
23. 10., 1900  Bratři Ebenové
30. 10., 1900  Lenka Filipová
25. 11., 1900  Vánoční strom, koncert písní  
  Karla Svobody
26. 11., 1900  Freddie

DŮM KULTURY
9. 10., 1900 Josef Dvořák: Šmátrání v paměti
11. 11., 1900  Malina Brothers
19. 11., 1900  Dan Bárta a Illustratosphere:  
  Němá éra tour 

VÝSTAVNÍ SÍŇ ŠÁRKA
do 22. 9.  Výstava Hedvábně spolu

BOTANICKÁ ZAHRADA
20.–21. 9.  Jarmark chutí
28. 9.   Koncert v botance
3. 10.   Asijský průvod
5. 10.   Japonské workshopy
26.–27. 10.  Podzimní tvořivé dny
1. 11.   Strašidelná botanka
9. 11.   Workshop s hedvábím
14. 11.  Přednáška o ptácích
21. 11.  Vernisáž výstavy ZUŠ Teplice
29. 11.  Zahájení adventu v botance
30. 11.  Adventní tvořivé dny
1. 12.   Adventní tvořivé dny

MUZEUM
19. 9.   16: Workshop Ruce pryč
do 27. 9. Výstava Osa života, obrazy 
tvořené vzpomínkami seniorů a dětí
do 5. 1. Výstava Malé světy

HVĚZDÁRNA A PLANETÁRIUM
19. 9., 1800  Café Nobel: Všichni na Mars!
11. 10., 1800  Setkání v první čtvrti: Křížem 
krážem jižní oblohou aneb co víme o souhvězdích?
14. 10., 1930 Pozorování Měsíce 
Zaměříme se zejména na Mare Frigoris, Mare 
Humorum, Sinus Iridum, Lacus Excellentiae, Montes 
Jura a na krátery Anaximenes, J. Herschel, Harpalus, 
Aristarchus, Mersenius a Schickard. Pokud nebude 
jasno, koná se náhradní program v kinosále.
17. 10., 1800  Café Nobel: Jak se stáváme 
lidmi? Sociální učení a evoluce kultury

Kandiduje méně stran, spojily se
Ústecký kraj – Čtrnáct uskupení 
se utká o přízeň voličů v nad-
cházejících krajských volbách 
v Ústeckém kraji. Před čtyřmi 
lety jich kandidovalo devate-
náct. Řada stran a hnutí se pro 
nadcházející krajské volby spo-
jila.

Pod hlavičkou koalice Stači-
lo! se spojila KSČM, SOCDEM 
a ČSNS a do voleb jde s číslem 
8. Lídrem je Oldřich Bubeníček. 
Hnutí STAN se spojilo s hnu-
tím Zdraví Sport Vzdělání. Pod 
názvem Starostové pro Ústecký 
kraj je do voleb povede s číslem 
44 Jan Papajanovský. Společně 
kandidují pod číslem 7 i hnu-
tí SPD, Trikolora a PRO. V čele 
s poslancem za SPD Jaroslavem 
Foldynou.

Spojence pro kraj s číslem 
42 povede do voleb Karolina 
Žákovská. Jde o spojení lokál-
ního hnutí JsmePRO!, TOP 09, 
Strany zelených, SNK-ED a dal-
ších místních uskupení. Další 
koalicí místních stran a hnutí 
je Lepší sever, který má číslo 59 
a ve svém čele Jana Paparegu. 
Svobodní se spojili s hnutím 
Švýcarská demokracie a do vo-
leb jdou s číslem 32. Na kandi-
dátce ODS s číslem 85 jsou i li-
dovci a lídrem je Jiří Kulhánek. 

Piráty s číslem 21 povede do 
voleb Vít Rous. Hnutí ANO má 
číslo 39 a lídrem je Richard 
Brabec. 

O přízeň voličů se bude uchá-
zet s číslem 94 Lepší život pro 
lidi, s číslem 26 kandiduje Hlas 
Regionů, s číslem 4 pak ČSSD 
– čistý kraj, s číslem 16 Přísa-
ha občanské hnutí a s číslem 
15 Demokratická strana zele-
ných – za práva zvířat. Krajské 
volby se uskuteční 20. a 21. září. 

Teplicko se dočká i zajímavé 
bitvy o senátní křeslo. Svůj post 
bude obhajovat s číslem 1 Hy-
nek Hanza za ODS, který v hor-
ní komoře nahradil zesnulého 
Jaroslava Kuberu. Do volební-
ho klání zasáhne s číslem 2 To-
máš Vandas, kterého nomino-
vala koalice Čistý a bezpečný 
kraj. S číslem 3 se o senátorský 
post bude ucházet Jiří Řehák za 
hnutí SEN 21. Za politické hnutí 
Správná volba kandiduje s čís-
lem 4 Zdeněk Žák. Do boje jde 
s číslem 5 Jan Schiller za hnutí 
ANO. V barvách ČSSD – Česká 
suverenita sociální demokra-
cie kandiduje s číslem 6 Ivan 
Vinický.

První kolo senátních voleb 
se koná 20. a 21. září. Případné 
druhé kolo pak 27. a 28. září.  gz
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Parkovací dům uleví centru
Teplice – V místě současného 
parkoviště v Alejní by mohl 
vyrůst nový parkovací dům. 
Ten by fungoval jako záchyt-
né parkoviště pro návštěv-
níky města. Tento projekt je 
podle náměstka primátora 
Hynka Hanzy zatím ve fázi 
studie. Původní představa ar-
chitekta Petra Sedláčka byla 
taková, že by parkovací dům 
mohl spojovat i další funk-
ce, například by se zde moh-
lo najít místo pro sportovní 
halu.

Město se však kloní k vari-
antě bez sportoviště. „V sou-
časnosti máme vypraco-
vanou studii, která ovšem 
zahrnuje ještě původní kon-
cept se sportovní halou. Ten 
jsme však opustili a rádi by-
chom vystavěli parkovací 
dům čistě z pohledu navýšení 
kapacity parkování v daném 
místě. Respektive vybudo-
vali záchytné parkoviště pro 
návštěvníky našeho města,“ 
vysvětluje náměstek primá-
tora s tím, že do nedávna se 
čekalo na zásadní souhlas 

z á ř í  2 0 2 4

Ředitelství silnic a dálnic tý-
kající se možného přímého 
napojení parkovacího domu 
na průtah. „Tento souhlas 
nám přišel teprve nedávno, 
a tak nyní můžeme zadat pře-
pracování studie parkovací-
ho domu a pokračovat v dal-
ších projekčních přípravách. 
Z hlediska priorit v dopravě 
je tato budoucí investice vel-
mi důležitá,“ dodal Hanza.  gz
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realcentrum cars s.r.o.

REALCENTRUM Cars s.r.o.
Podhoří 374/2a, 400 10 Ústí nad Labem
Tel.: 472 744 039 | E-mail: kia.prodej@realcentrum.cz | www.kia-usti.cz

Kombinovaná spotřeba a emise CO2 (WLTP). Kia Stonic: 5,1–6,8 l/100 km, 116–139 g/km. Vyobrazení vozů je pouze ilustrativní a může obsahovat doplňkovou výbavu. 
Pro bližší informace navštivte www.kia-usti.cz

Kia Stonic. 
Akční model SPIN.

Jednosměrka zůstane v centru napořád
Teplice – Řidiči pozor na další 
jednosměrku v centru města. 
Od konce srpna je ulice Dlou-
há zjednosměrněna v úseku od 
okružní křižovatky u obchod-
ních center směrem k ulici Pa-
pírová. Ulice Čs. dobrovolců tak 
je ve směru do Papírové slepá. 
K úpravě dopravy došlo z důvo-
du přeložky vodovodu a kana-
lizace. Po dokončení výkopo-
vých prací však zůstane toto 
dopravní opatření trvalé. Vede-
ní města si od toho slibuje další 

zklidnění dopravy v centru. „Je 
důležité si uvědomit, že tyto ko-
munikace jsou součástí histo-
rické, lázeňské a pěší zóny, kde 
současná dopravní zátěž pře-
sahuje doporučené limity, a po-
hyb chodců byl dosud značně 
omezený,“ vysvětluje Marcela 
Tůmová z teplického magistrá-
tu a dodává, že motoristům se 
doporučuje využít pro tranzit 
jiné komunikace, jako jsou na-
příklad ulice Jateční, Na Hrázi 
či Bystřanská.  gz

Třešňovka se rozroste o dalších 
30 stromů, jeden může být váš
Teplice – Třešňovka, oblíbe-
né odpočinkové a relaxační 
místo, už několik let prochá-
zí obnovou. Tepličané s pomo-
cí města tu i letos můžou vy-
sazovat stromky. „Jedná se již 
o čtvrtý ročník participativní-
ho projektu s občany, který má 
za cíl obnovu třešňového sadu. 
V první etapě, v roce 2021, vy-
sadili občané s pomocí měs-
ta celkem 45 stromků, v roce 
2022 se sad rozrostl o 33 strom-
ků, v roce 2023 přibylo dalších 

35 stromků. Letos je v plánu 
výsadba 31 kusů,“ říká mluvčí 
města Adina Sedláková a do-
dává, že revitalizace sadu bude 
pokračovat přibližně do roku 
2030. Stromky je možné označit 
vlastní, kreativně vytvořenou 
jmenovkou upravenou tak, aby 
odolala vlivům počasí. Zájemci 
se mohou závazně přihlásit do 
3. října na magistrátu. Samot-
né sázení je naplánováno na 
28. a 29. října od 8:30 do 14:00 
hodin.  gz
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Stěhování nízkoprahového centra 
se zabrzdilo, čeká se na dotaci

4

Uzavírka zkomplikuje 
dopravu v centru

Očkovací centrum se znovu otvírá kvůli covidu i chřipce
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„Přijďte k senátním volbám, ať věci společně změníme,“ 
říká Zdeněk Žák kandidát do Senátu a bývalý ministr dopravy

Pro senátní volby na Teplicku jste si vylosoval 
čtyřku. Je to dobré číslo?

Magické číslo čtyři je základní součástí světa 
kolem nás. Máme čtyři světové strany, čtyři 
základní přírodní elementy, roční období, esa do 
pokeru nebo čtyři evangelisty. A co je dobré pro 
přírodu, je dobré i pro mě. Kandiduji jako nestraník 
s podporou protikorupční Správné volby. A vím, že 
voliči jsou moudří.

Jakou očekáváte volební účast v letošních 
krajských a senátních volbách? 

Je potřeba říct, že lidé už bývají volbami una-
veni, vždyť volby nějaké typu jsou prakticky každý 
rok. Přesto si myslím, že je to základní občanské 
právo, za které jsme bojovali, a nesmíme na ně 
rezignovat. Proto lidem v kontaktní kampani říkám 
– nemusíte volit mě, ale jděte k volbám, ať se něco 
změní. Tohle je krásný region a nezaslouží si, aby 
o něm rozhodovali někde v Praze jen proto, že 
stávající politická garnitura na lidi kašle. 

Vždyť se i tady za poslední roky spousta věcí 
zlepšila...

Někde vyspravit silnici nebo lavičku, případně 
opravit městský úřad, to nestačí. To je základní 
správa věcí veřejných. Chybí ale silní lídři, kteří 
by měli vizi a prosadili dobré věci pro celý region. 
Pobývám tady často, zamiloval jsem si zdejší kra-
jinu a nechápu, proč se například lépe nepracuje 
s turistickým ruchem. Teplicko nazývám českým 

Toskánskem, zaslouží si větší pozornost. Navíc 
může čerpat ze sousedství s německými obcemi. 
Celé Ústecko je pak podle mě jeden z nejperspek-
tivnějších regionů střední Evropy s obrovským 
rozvojovým potenciálem. Na místo toho tady ne-
schopná vláda státu i kraje nechává bujet obchod 
s chudobou...

Co můžete jako případný senátor regionu 
nabídnout?

Celý svůj život bojuji za lidi a neohlížím se 
při tom napravo ani nalevo. Kritizoval jsem 
nejrůznější nešvary či vysoké platy manažerů 
v Českých drahách, tak mě raději vyhodili. Jako 
ministr dopravy jsem donutil dodavatele rozbourat 
a znovu postavit nekvalitní úseky D47. Po tragické 
železniční nehodě v Pardubicích tvrdě kritizuji 
ministerstvo, že zbrkle odstřihlo národní zabezpe-
čovač železničních tratí dříve, než jej nahradí ten 
evropský. Aktuálně bojuji proti rozkradení a divoké 
„privatizaci“ státního zámku Štiřín. A neúnavně 
přesvědčuje politiky k přijetí projektu našich ex-
pertů na snížení cen energií pro občany na třetinu 
jejich současné výše.

Všude mezi občany se objevujete v klobouku, 
který se nedá už zdálky přehlédnout. Pročpak?

Nosím ho od studentských let. Oblékám se 
nekonvenčně, a přitom k tomu používám tu nej-
tradičnější věc ve svém šatníku. Zcela to vystihuje 
můj přístup k životu a práci.

Kontaktní kampaň, tedy potkávat se a mluvit s lidmi, dává 
největší smysl. Mladí lidé se pak nebojí bezprostředně 
vyjádřit podporu. Dubské slavnosti, neděle 1. září 2024. 
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Teplice – O možném stěhování 
nízkoprahového centra z Ře-
tenic do trnovanské Riegrovy 
ulice stále není rozhodnuto. 
„Setkala se pracovní skupina, 
aby znovu probrala záměr vy-
budování centra se zástupci 
odborné veřejnosti, obyvate-
li i podnikateli v místě. Před-
stavili jsme studii provedi-
telnosti a následující kroky,“ 
řekll primátor Jiří Štábl s tím, 
že v současné době vedení 
města odeslalo žádost o do-
taci na přestavbu objektu za 

30 milionů korun. Radnice 
nyní čeká, zda s žádostí o dota-
ci uspěla, a následovat budou 
podle primátora další kroky 
směrem k realizaci projektu. 

Teplice – Řidiči, připravte se na to, 
že až do konce listopadu budou 
probíhat stavební práce v ulici 
Vítězslava Hálka. Podle mluvčí 
města Adiny Sedlákové během 
první etapy zhruba od 26. srpna 
do 11. října dojde k uzavření uli-
ce v úseku od křižovatky s ulicí 
Kollárova po ulici Českobratr-
ská. Od 12. října do konce listo-
padu bude uzavřen úsek od ulice 
Českobratrská po ulici Lípová. 
Objížďka je naplánována od kři-
žovatky ulice Vítězslava Hálka 
a Lípové směr Mlýnská, Pražská, 
U Hadích lázní, ulicemi Sv. Če-
cha, Zeyerovo náměstí, Vrchlic-
kého a Českobratrská.  gz

Místní lidé jsou dlouhodo-
bě proti stěhování centra do 
Trnovan. Především jim vadí 
zhoršení bezpečností situace 
a možný příliv lidí bez domova. 
„Bezpečnostní aspekty, a to ne-
jen v Trnovanech, aktuálně ře-
šíme. V radě města byl na můj 
popud schválen vznik pracovní 
skupiny, která má za cíl vytvo-
řit strategii prevence krimi-
nality v našem městě,“ popsal 
další kroky Štábl. První jedná-
ní by měla proběhnout v násle-
dujících týdnech.  gz

Ústecký kraj – Očkovací centrum 
znovu otevře své brány. Bude 
zřízeno v ústecké Masarykově 
nemocnici. Osoby starší 12 let 
se v něm mohou naočkovat pro-
ti koronaviru i chřipce. „Očko-
vat se bude novou vakcínou 
Comirnaty JN.1, která je připra-
vena pro blížící se podzimní 
a zimní vlnu nemoci covid-19. 
Očkování je zdarma. K dispozi-
ci bude také chřipková vakcína, 

jak pro samoplátce, tak pro oso-
by, kterým hradí očkování proti 
chřipce zdravotní pojišťovna,“ 
řekla mluvčí krajských nemoc-
nic Petra Roubíčková s tím, že 
proti koronaviru a chřipce je 
možné nechat se očkovat sou-
časně nebo s odstupem dvou 
týdnů. Očkovací centrum na-
jdete od 1. října v pavilonu 
I. Je otevřené každé úterý od 
7:00 do 18:00 hodin (kromě 

svátků), s polední přestávkou 
od 12:30 do 13:00 hodin. Zá-
jemci mohou přijít bez objed-
nání a registrace.  gz

Záchranáři dostali osm 
speciálních Kodiaqů 
Teplice – Krajská záchranka do-
stala osm nových vozidel za té-
měř 17 milionů korun. Jedná se 
o vozy značky Škoda Kodiaq, 
které jsou vybaveny základní 
zdravotnickou zástavbou, spe-
ciálním výsuvným platem pro 
uložení celotělové vakuové mat-
race a ostatních vakuových dlah 
s držáky pro defibrilátor a další 
zdravotnické vybavení.  gz
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Otevření kulturáku se oddalovalo, 
říjnový termín už má klapnout

Nové hřiště má 
i dráhu pro odrážedla

Čtenáři se vrátí do knihovny až v příštím roce na jaře

Teplice – Rozsáhlá rekonstruk-
ce Domu kultury jde do finá-
le. Původně avizované dokon-
čení nedopadlo, ale podzimní 
termín už by měl klapnout. 
Potvrdil to teplický primátor 
Jiří Štábl. „Dům kultury bude 
otevřen 3. října, otevření zahá-
jí událost Severočeské filhar-
monie, konkrétně 1. abonentní 
koncert,“ řekl primátor s tím, 
že posun způsobily komplika-
ce na stavbě. „Cena se navyšo-
vat nebude, v platnosti zůstává 
poslední dodatek ke smlouvě,“ 
doplnil Štábl. Náklady jsou vy-
čísleny zhruba na 160 milionů 
korun. Po rekonstrukci došlo 

kulturní památky, kterou pro-
jektoval v druhé polovině 70. let 
minulého století architekt Ka-
rel Hubáček, měla být původně 
hotová do konce loňského roku 
a následně do jara.  gz

ke změně dispozic samotné-
ho foyer, nové je umístění ša-
ten, pokladny, občerstvovacích 
zón, recepce a vstupů, došlo i ke 
změně požárněbezpečnostního 
řešení celého objektu. Oprava 

Teplice – Knihovna rekonstruu-
je podkroví a rozšíří prostory 
pro nejmenší čtenáře. „V sou-
časné době se na schodišti do 
3. patra a ve 3. nadzemním 
podlaží dokončují sádrokarto-
nářské konstrukce a akustické 
obklady. Následovat bude vý-
malba, pokládka podlahových 
krytin, osazení dveří, osvětlení 
a kompletace elektrozařízení, 
klimatizace a vzduchotechni-
ky,“ sdělil primátor Jiří Štábl. Po 
dokončení těchto prací dojde 
k instalaci moderního počíta-
čového vybavení a následovat 

bude montáž nábytku na míru 
podle návrhu architekta Tomá-
še Hořavy, který také zpracoval 
architektonický návrh celého 
podkroví.

Pak čeká na pracovníky stě-
hování do nových prostor, 
které by měly být čtenářům 
k dispozici v březnu 2025. „Jed-
ním z klíčových kroků bude 
stěhování dětského oddělení 
do nově zrekonstruovaných 
prostor. Toto stěhování zahr-
nuje přesun knihovního fon-
du, který čítá více než 12 tisíc 
knih. Přesuny se dotknou také 

dalších oddělení knihovny, aby 
byly prostory optimálně při-
způsobeny novým potřebám 
a službám,“ doplnila mluvčí 
města Adina Sedláková.  gz

Teplice – Malí i větší sportov-
ci mají k dispozici nové hřiště. 
Vyrostlo v ulici J. Payera. Podle 
mluvčí města Adiny Sedlákové 
se z původní asfaltové plochy 
na přání obyvatel stalo moder-
ní sportovní zařízení. „Hřiště 
bylo upraveno pro různé po-
hybové aktivity menších dětí. 
Jedná se o tartanový povrch, na 
kterém je vykreslena dráha pro 
kola, odrážedla nebo koloběžky. 
Uvnitř dráhy je také malé ohra-
ničené hřiště pro míčové hry se 
dvěma brankami,“ vyjmenovává 
Sedláková s tím, že celková in-
vestice je 2,7 milionu korun.  gz

Omezení pro  
dodávky se rozšíří
Teplice – Omezení parkování do-
dávek na sídlištích se osvědči-
lo. Potvrzují to zprávy z teplic-
ké radnice. Omezení se týká 
v době od 18:00 do 6:00 hodin 
nákladních aut a dodávek, kte-
ré jsou těžší než 2,8 tuny.

Podle mluvčí města Adiny 
Sedlákové toto opatření řidiči 
respektují a osvědčilo se, proto 
ho v lázeňském městě plánu-
jí rozšířit i do dalších ulic Nové 
Vsi. Nyní se připravuje povolo-
vací řízení na sídlišti Bílá Cesta 
a v přilehlých ulicích s vilovou 
zástavbou.  gz

Oprava Kozí dráhy finišuje. V září pojede až do Krupky
Teplicko – První vlak v obnove-
ném úseku z Telnice do Krupky 
by měl vyjet v sobotu 21. září. 
„Opravy jdou zatím podle plá-
nu. Předpokládám tedy, že 
termín bude dodržen,“ řekl 
náměstek hejtmana Jiří Ře-
hák. „Ale pozor, je možné, že 
už v týdnu předtím bude chtít 
Správa železnic trať vyzkoušet 
jízdou bez turistů,“ upozornil 
ještě Řehák. Po znovuobnovení 
provozu v roce 2022 jezdí zatím 

vlaky v úseku z Děčína do Tel-
nice o víkendech a svátcích. 
Ústecký kraj už má dopravu 
ve stejném režimu objednanou 
i na další část trati. „Je téměř 
jisté, že tento spoj skutečně 
pojede až do Krupky,“ sdělil 
náměstek hejtmana. Jestli bu-
dou vlaky na Kozí dráze jezdit 
v turistickém režimu i v příš-
tím roce, zůstává zatím nejas-
né. „Naše stávající objednáv-
ka končí v říjnu. Jakou formu 

dopravy objednáme v příštím 
roce, budeme teprve zvažovat,“ 
doplnil Řehák. 

Kvůli opravám na trati za 
více než 55 milionů korun bu-
dou až do poloviny září v Krup-
ce uzavřeny hned tři železnič-
ní přejezdy. Jedná se o přejezdy 
v Libušíně, v Unčíně a u sídliš-
tě Nad Plovárnou. Další tři pře-
jezdy Vinohrady, Lípová a Min-
covna se budou opravovat za 
provozu.  gz

Podvodníci cílí na 
neukázněné řidiče
Ústecký kraj – Dejte si pozor na 
další typ podvodu. Zavolají vám, 
že jste překročili rychlost, a vy-
kradou účet. „Pachatel vám 
zavolá, že jste se dopustili do-
pravního přestupku – například 
překročení nejvyšší povolené 
rychlosti. Pak vám přijde SMS 
s webovým odkazem na pod-
vodnou stránku,“ varuje policej-
ní komisařka Michaela Lébrová. 
Obdržíte současně výzvu s uve-
denou částkou výše pokuty a vý-
zvu k její úhradě. 

Podle policie se však jedná 
o podvod. Tímto způsobem se 
pokuty za dopravní přestupky 
nehradí. Když na zaslaný odkaz 
reagujete, odkaz otevřete a plat-
bu potvrdíte, byli jste podvedeni 
a přišli jste zbytečně o své úspo-
ry. Podvodník vás vyzve k insta-
laci aplikace typu „Smart klíč“ 
pro zvýšení bezpečnosti. Po in-
stalaci si tuto aplikaci v dobré 
víře aktivujete, a tím umožníte 
podvodníkovi přístup do svého 
bankovního účtu. Policisté za-
dokumentovali případ, kdy muž 
tímto způsobem přišel o 700 ti-
síc korun.  gz

Dusno kolem parkování ve vilové čtvrti se rozptýlilo
Teplice – Plánovaná rekonstruk-
ce Francouzské ulice se neza-
mlouvá místním obyvatelům. 
Mají obavy zejména z toho, že 
přijdou o parkovací místa. Vi-
lovou čtvrť se město zhruba za 
rok chystá opravit. 

Stavební práce se týkají po-
vrchu ulice, chodníků, veřej-
ného osvětlení nebo právě 
parkovacích zálivů. Proto zá-
stupci města s projektanty 

zorganizovali veřejné projedná-
ní plánovaných změn. „Během 
setkání jsme měli příležitost 
projít všechny aspekty pláno-
vaných změn a vyjasnit některé 
otázky, které vyžadovaly osobní 
rozhovor,“ řekl náměstek pri-
mátora Hynek Hanza. 

Podle projektantů je kom-
pletní rekonstrukce nevy-
hnutelná, protože současné 
podmínky nejsou udržitelné 

a nesplňují platné normy. „Plá-
nované úpravy zahrnují navý-
šení oficiálních parkovacích 
míst, zlepšení veřejného osvět-
lení a optimalizaci vzdálenos-
tí mezi chodníky pro bezpeč-
ný pohyb chodců,“ podotkla 
mluvčí města Adina Sedláko-
vá a dodala, že kromě zvýšení 
bezpečnosti a komfortu oblast 
získá důstojný vzhled vilové 
čtvrti.  gz
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Zelená politika musí platit pro všechny

Miloslav Zoula (52) pracuje ve 
společnosti AGC Flat Glass Czech 
od roku 1998, kdy nastoupil jako 
investiční specialista řízení výstavby. 
Zajišťoval výstavbu několika důležitých 
sklářských závodů skupiny například 
v ruském Klinu, v Chudeřicích nebo 
v Řetenicích, kde měl na starosti i re-
konstrukci linky R1 na výrobu plochého 
skla s celosvětově unikátní technologií 
výroby. Od roku 2019 je ředitelem zá-
vodu Řetenice. Je ženatý, má dvě děti 
a k jeho koníčkům patří sport, horská 
cyklistika a lyžování.

Miloslav Zoula 

P R O F I L

Velkou výzvou, kterou má nový 
country manažer před sebou, je 
generální oprava linky v závodě 
Barevka. Nejenže jde o velkou 
investici, ale bude při ní nově 
použitá i experimentální tech-
nologie, která může znamenat 
revoluci pro budoucí výrobu 
plochého skla v Evropě.

Proč jste se rozhodl vzít post 
country manažera skupiny 
AGC v Česku?

Důvodů bylo samozřejmě 
více. Po více jak 25 letech ve fir-
mě na různých pozicích znám 
velmi dobře všechny naše pro-
vozy a potřeby českých závodů 
a s jejich managementem mám 
vytvořeny dobré vztahy a dlou-
hodobě spolupracuji i s divi-
zí Automotive. Pozice country 
managera je pro mě z pohledu 
manažera samozřejmě výzva 
a zároveň příležitost, jak pod-
pořit spolupráci mezi našimi 
závody, společnostmi a jak pod-
pořit pozici značky AGC na re-
gionální i národní úrovni. Je to 
důležité z hlediska udržitelnosti 
a budoucnosti našeho podniká-
ní ve střední Evropě. Důležitým 
impulzem byla i skutečnost, že 
jsem cítil podporu kolegů z čes-
kého managementu. 

Zažil jste už nějakou pernou 
chvíli?

Ano. Byla jí velice smutná 
událost smrtelného úrazu u nás 
v závodě na lince Coater při ma-
nipulaci s blokem skla z konce 
dubna letošního roku. Taková 

událost vám výrazně zasáhne 
do všech plánovaných záležitos-
tí a na dlouhý čas změní vaše 
priority dokonce i ve funkci 
country managera. Plnění ně-
kterých svých předsevzetí, se 
kterými jsem nastoupil do pozi-
ce country manažera, jsem 
musel dočasně přehodno-
tit a odložit.

Jaké velké projekty 
má AGC v plánu?

Pokud máte na my-
sli v České republice, 
tak je to jednoznačně 
generální oprava lin-
ky na ornamentní skla 
v závodě Barevka, kde 
se připravuje nová expe-
rimentální technologie 

na ověření možností elektric-
kého tavení. Dále byla zaháje-
na příprava výstavby nové linky 
na výrobu čelních skel v závodě 
Chudeřice, což je důležitá in-
vestice divize Automotive. I zde 
bude instalována nová AGC 
technologie.

Co všechno si slibujete od 
nové Barevky, na kolik vás in-
vestice vyjde a vrátí se?

Samozřejmostí je udrže-
ní výroby ornamentního skla 
v našem závodě, takže schvá-
lení celkové opravy linky nám 

umožní pokračování 
této tradice. Důle-

žitým cílem nové 
Barevky je ově-
ření možnos-
tí elektrické-
ho tavení pro 
budoucnost 
výroby ploché-

ho skla a pro 
dosažení udr-
žitelné budouc-

nosti. Cíl máme 
ambiciózní, 

chceme dosáhnout snížení pří-
mých emisí při výrobě skla až 
o dvě třetiny proti stávajícímu 
stavu. Projekt má i velkou pod-
poru Evropské komise a zmíni-
la se o něm ve svém vystoupení 
v Praze v září 2023 i Ursula von 
der Leyen. Investice přesahující 
částku 30 milionů eur je takto 
vysoká právě z důvodu vývo-
je nové a ve výrobě plochého 
skla unikátní tavicí technologie 
v kombinaci s naší stávající nej-
lepší technologií tavení zemní 
plyn – kyslík.

Sklárny podobně jako dal-
ší odvětví průmyslu citelně 
zasáhla energetická krize. 
Jak jste se s tím vypořádali 
v AGC? 

My jsme regionálně měli vý-
hodu v podpoře velké celoev-
ropské a celosvětové skupiny 
AGC. V rámci portfolia naší vý-
roby ve skupině máme i výho-
du navazujících výrobků s vyšší 
přidanou hodnotou, což nám 
pomáhá zmírnit dopady na naše 
závody. Přesto se u nás ener-
getická krize projevila, nejví-
ce je to asi viditelné ve snížení 
výroby celé evropské skupiny. 
Projevuje se nutnost přenese-
ní vysokých nákladů energií při 
výrobě skla do konečných cen 
a s tím souvisí i viditelný pokles 
poptávky. 

Do jaké míry se vás dotýká ze-
lená politika Evropské unie? 
Je pro vás nějaké opatření 
zásadní?

Samozřejmě se dotýká, 
a výrazně. Výroba skla spa-
dá pod systém emisních po-
volenek, což je nástroj, jak 
EU tlačí firmy ke snižová-
ní emisí. Je s tím spojena 
i část výrazného zdražová-
ní energií. Takže jsme nu-
ceni se vypořádávat s vý-
razně rostoucími náklady 
na výrobu a rovněž s další-
mi náklady na vývoj a za-
vedení nových technologií 
tak, abychom byli schop-
ni plnit klimatické cíle EU. 
Dnes máme globální trh a je 

velkou otázkou, do jaké míry 
budou v budoucnosti zákazní-

ci ochotni platit vyšší ceny za 
výrobky ekologicky udržitelné 
ve srovnání s výrobky z třetího 
světa… A to je problém celého 
těžkého průmyslu v EU. Z toho-
to pohledu je pro nás zásadní 
nastavení včasného a hlavně 
funkčního systému „uhlíkového 
cla“ při dovozu výrobků ze zemí 
mimo EU. Považuji to za zcela 
zásadní pro budoucnost průmy-
slu v Evropě. 

V čele české větve sklářského gigantu 
AGC, který v tuzemsku zaměstnává 
tisíce lidí, nově stojí šéf teplické sklárny 
Miloslav Zoula.



v í c e  n a  w w w . z i t t e p l i c e . c zR O Z H O V O R

Nina Radnická: Musela jsem si vždycky všechno vydupat a jsem za to ráda 

8

Miluje šansony, jejím vzorem je jejich královna 
Hana Hegerová. Tento vznešený hudební styl, 
který je typický pro francouzské kabarety, je 
její srdcovkou i proto, že se nedá škatulkovat 
a je stále aktuální a atraktivní, a to i pro mladé 
posluchače. Éterickou teplickou zpěvačku Ninu 
Radnickou můžete znát z Malých Paříží nebo 
z TepJazzu, který je její domovskou scénou. 

20
24
09
06

INZERCE

SOBOTA 21. 9. 2024 
16:00 hodin
AGC Aréna Na Stínadlech

FK TEPLICE
FC BANÍK OSTRAVA

SOBOTA 5. 10. 2024 
16:00 hodin
AGC Aréna Na Stínadlech

FK TEPLICE
FK DUKLA PRAHA

Gabriela Zlámalová

Jste rodilá Tepličanka. Co 
máte na lázeňském městě 
ráda?

Teplice mají své kouzlo. Dá 
se říci, že tu mám více do-
movů. Jedním z nich je třeba 
konzervatoř, dalším TepJazz, 
který se nám s kapelou stal 
v podstatě takovou hlavní do-
mácí scénou. A taky nesmím 
zapomenout na nedělní Malé 
Paříže. 

A co naopak nerada?
Stejně jako každé měs-

to i Teplice mají svá temná 

zákoutí. Bydlím v Trnovanech, 
a když se občas vracím večer 
domů, radši jimi jen proběhnu. 

Jak vzpomínáte na dětská 
a studentská léta tady ve 
městě?

Na dětská léta moc nevzpo-
mínám, ale na studentská léta 
vzpomínám moc ráda. Minulý 
rok jsem absolvovala na kon-
zervatoři v Teplicích. Byly to 
pro mě nejkrásnější roky ži-
vota. Hodně se mi stýská, ale 
jsem šťastná a užívám si vše-
ho, co mi do života přichází. 

Co konkrétně jste vystudovala 
a co děláte v současné době?

Vystudovala jsem populár-
ní zpěv a v současnosti studuji 
vysokou školu. Prioritou je pro 
mě ale pořád kapela a koncer-
tování. 

Zpíváte odmalička, chtěla 
jste se vždy věnovat zpěvu?

Celé dětství jsem chtěla být 
módní návrhářkou. Ve dva-
nácti letech jsem začala snít 
o tom, že budu studovat he-
rectví. Pravdou je, že ani po 
maturitě na konzervatoři jsem 
neměla ambice být zpěvačkou. 
Herectví bylo dlouho mým 
velkým snem a po konzerva-
toři jsem ho i začala studo-
vat, ale za necelé dva měsíce 
jsem studium ukončila. Když 
o tom mluvím, musím se smát. 
Dlouho jsem se o něco snažila, 
a když jsem toho dosáhla, uvě-
domila jsem si, že to nechci. 
Ale za tu příležitost jsem moc 
vděčná. Uvědomila jsem si to-
tiž, že se chci naplno věnovat 
šansonu. 

Vedli vás k umění rodiče?
Zas tak moc mě nevedli, ale 

brzo si všimli, že k umění tíhnu, 
a tak mi nechali volnost. Od prv-
ní třídy jsem chodila do ZUŠ na 
výtvarný obor. Když jsem přišla 
s divadlem, rodiče moc nadšení 
nebyli, ale nakonec to přeci jen 
přežili. Vždycky jsem si doma 
musela všechno takzvaně vydu-
pat, zpětně jsem za to ráda. 

Nina se svou kapelou. Foto: Jan Onufer
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Nina Radnická: Musela jsem si vždycky všechno vydupat a jsem za to ráda 
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CHCETE BRÝLE NA VŠECHNY

VZDÁLENOSTI?

Teplice
Krupská 29
T: +420 605 016 952
E: teplice@doctoroptic.cz

na multifokální skla
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Největší výběr brýlí ve městě!

doctoroptic.cz doctor.optic www.doctoroptic.cz

MĚŘENÍ ZRAKU

ZDARMA 
A BEZ ČEKÁNÍ

Věnujete se především 
šansonům. Je to váš 
nejoblíbenější hudební žánr?

Ano! Je to žánr, který se mi 
stal domovem. V jeho inter-
pretaci objevuji pořád spoustu 
prostoru a možností. Hudeb-
ně se mi moderní šanson líbí 
v tom, že se nedá tolik škatul-
kovat, většinou je to fúze více 
žánrů, nejčastěji asi šansonu 
a jazzu. Myslím si, že právě 
díky tomu zůstává šanson stá-
le aktuální a atraktivní, a to 
i pro mladé posluchače. 

Vzpomenete si, kdo vás 
k tomuto typu hudby 
přivedl?

Bezesporu to byla královna 
českého šansonu Hana Hege-
rová. Když jsem poprvé sly-
šela Potměšilého hosta, byla 
jsem unešená. Nevěděla jsem, 
že se tomu žánru říká šanson, 
ale měla jsem pocit, jako by to 
bylo něco, co důvěrně znám. 
Velmi rychle se šanson stal 
mou srdeční záležitostí.

Jde říct, jakou písničku máte 
nejraději?

Asi úplně ne, možná bych 
byla schopná mít pro každou 
náladu nebo pocit nějakou nej-
oblíbenější, ale vlastně se to 
stejně pořád mění. Momentál-
ně asi nejvíc poslouchám zpě-
vačku Zaz a nejradši mám od 
ní J’arrive pas.

Jste věrná Teplicím, ale 
upřímně. Netáhne vás to 
pracovně do Prahy?

Čím dál tím víc mě to do Pra-
hy táhne, ale Teplice miluji. 
A tak to nechávám plynout. 

Nelákají vás muzikály?
Těžká otázka. Dřív ano, teď 

momentálně ne, ale třeba zase 
někdy zatoužím. 

Jaké je vlastně vaše 
publikum?

Troufám si říct, že je moje 
publikum velmi rozmanité. 
Zahrnuje ženy i muže, lidi růz-
ného věku, různých profesí, 
ale všechny spojuje to, že mají 
rádi hudbu, která je emotiv-
ní a autentická. Přeci jen je 
šanson právě o vyjádření po-
citů a příběhů a to je něco, co 

si myslím, že mé posluchače 
oslovuje. Vždy svému publi-
ku věřím a nabídnu mu samu 
sebe, celou svoji duši se vším, 
co ke mně patří. Ať už je to ra-
dost, melancholie, nebo hyste-
rie. Zatím mě vždycky přijali, 
atmosféru koncertů tak vy-
tvářím spolu s nimi. Společně 
pláčeme, společně se směje-
me. Asi je to to nejsilnější, co 
na koncertech zažívám, a mi-
luji to.

Co ráda děláte ve volném 
čase?

Ráda cvičím jógu, hodně si 
kreslím a píšu. Moc ráda trá-
vím čas s přáteli, to je něco, bez 
čeho si život neumím vůbec 
představit. Taky se učím fran-
couzsky, to beru zároveň jako 
vzdělávání se a částečně jako 
plnění si snu. Miluji chodit do 
divadla a zbožňuji Činoherní 
studio v Ústí nad Labem. A sa-
mozřejmě chodím na koncerty. 

Prozradíte nějaké vaše plány 
do budoucna?

Nějaké plány mám, ale jedi-
né, co bych chtěla prozradit, je 

barva: červená

jídlo: sýry

hudba: šanson/jazz

číslo: 8

politik: nemám

M O J E  N E J

Nina Radnická se narodila 9. dubna 
2002 v Teplicích, kde vystudovala 
populární zpěv na konzervatoři. Mo-
mentálně studuje na Univerzitě Jana 
Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem 
a učí sólový zpěv na Základní umělec-
ké škole v Neštěmicích. Vystupuje se 
svým triem anebo se svou kapelou.

Nina Radnická 

P R O F I L

práce na autorské tvorbě. To je 
pro mě momentálně asi největ-
ší téma. 
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Tomáš svoboda

 774 784 840

 svoboda@ddmul.cz

Kontakt
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DŮM DĚTÍ A MLÁDEŽE ZPDVPP
ÚSTÍ NAD LABEM, P.O.

VELKÁ HRADEBNÍ 1025/19

NABÍZÍ KURZY

PŘIHLÁŠENÍ ONLINE NA WWW.DDMUL.CZ

VÍCE INFORMACÍ :
TOMÁŠ SVOBODA   774 784 840   SVOBODA@DDMUL.CZ

ÚVOD DO SVĚTA IRSKÉHO STEPU, TANEČNÍ
PRŮPRAVA, ZÁKLADNÍ POJMY A RYTMIZACE,
POKROČILEJŠÍ TECHNIKY ÚDERŮ A
TANEČNÍCH PRVKŮ, NÁCVIK VARIACÍ I
CHOREOGRAFIÍ.

IRSKÝ STEP DĚTI
STŘEDA

17:00 AŽ 18:30

IRSKÝ STEP DOSPĚLÍ
STŘEDA

18:30 AŽ 20:00

CENA 2 100 KČ

K Ř Í Ž O V K A Tajenka: Citát Arthura Schopenhauera
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Nadšený fanda si užil žlutomodrý den 
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Poprvé budou závody 
freestyle koloběžek
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Hostem Žlutomodrých splně-
ných přání byl tentokrát Štěpá-
nek z Teplic, který v létě 2019 
utrpěl vážné popáleniny. Na 
teplická Stínadla dorazil i se 
svojí maminkou a starším brat-
rem. Štěpánek je velkým bojov-
níkem, který miluje fotbal, a do-
konce hraje za kategorii U8 FK 
Teplice. Před tréninkem se Ště-
pánek sešel nejdříve se svým 
oblíbencem Honzou Knapíkem. 
Teplická legenda Pavel Verbíř 
mu následně ukázal nejen záze-
mí kabiny A mužstva, ale také 

ostatní zákoutí teplické AGC 
Arény. V Síni slávy mu předal 

také žlutý teplický dres s jeho 
oblíbenou desítkou. Po trénin-
ku A týmu se setkal a společně 
vyfotil také s některými dalšími 
hráči A týmu.

„Jsme moc rádi, že jsme moh-
li udělat Štěpánkovi radost 
a dát mu i malý dárek k jeho 
narozeninám. Již v minulos-
ti jsme se snažili Štěpánkovi 
a jeho rodině pomoci, když náš 
nadační fond pro něj zakoupil 
speciální krémy a obvazy,“ řekl 
Vilém Kunz z FK Teplice.

 FK Teplice

Cyklozávod už otevřel registrace

Přijďte si zazávodit nebo jen 
fandit na první závody ve free- 
style koloběžkách 15. září ve 
skateparku Anger. Zúčastnit 
se může opravdu každý.  gz

Blíží se XIV. ročník cyklistického 
závodu pořádaného ve vzpomín-
ce na Davida Sayfyho Seifrta. 
Přijďte 28. září změřit své síly, 
zavzpomínat nebo fandit. Regis-
trujte se už teď na webu sayfy.
cz, kde najdete i více informací. 
Podle ročníku narození, uvážení 
svých sil a technických doved-
ností si můžete vybrat kategorii, 
ve které budete závodit. Před re-
gistrací si jednoduše rozmysle-
te, kolik kol letos pokoříte. 

Na trati a v zázemí budou při-
praveni zdravotníci, ale myslete 

na svoji bezpečnost a v žádném 
případě doma nezapomeňte hel-
mu. První startovní střela zazní 
přesně v 11:00 v Hrobu pod fot-
balovým hřištěm. Pro děti bude 
vytyčena speciální trasa, na 
které si budou moct pilovat své 
cyklistické dovednosti.  gz

Nová knížka od teplické autorky
Teplická spisovatelka Lucie Jeh-
ličková právě vydala svou dru-
hou knihu s názvem Falešná 
lady. Jde o druhý román autorky; 
první s názvem Kapitánova čest 
spatřila světlo světa vloni.

Obě knihy, zasazené do pro-
středí viktoriánské Anglie, na-
bízí čtenářům poutavé příběhy 
plné romantiky, napětí a propra-
covaných historických detailů. 
„Psaní historických románů pro 
mě není jen koníčkem, ale i způ-
sobem, jak se přenést do jiného 
času a místa. Zároveň mě baví 

psát příběhy silných žen, které 
se musely postavit nepřízni osu-
du,“ říká Lucie Jehličková. Záro-
veň plánuje, že v další své knize 
chce zasadit příběh do kulis na-
šeho regionu.  gz

Hledají se nové 
naděje volejbalu
Volejbalový klub Teplice nabí-
rá nové členy. Do týmu přijmou 
děti a mládež od 8 do18 let. Více 
informací získáte u trenéra Pi-
louse na čísle 606 754 173.  gz

www.operabalet.cz

Agentura Morpheus Art s.r.o. pořádá 
ve spolupráci se Severočeským divadlem s.r.o.

DVOŘ ÁKŮV 
HOUSLOVÝ 

KONCERT
„Slavnostní koncert pro Ústí nad Labem“

29. 9. 2024
v 17 hodin

PROGRAM:

Antonín Dvořák
Koncert pro housle a orchestr 
a moll, op. 53

Johannes Brahms
Symfonie č. 1 c moll, op. 68

ÚČINKUJÍ:
Jiří Vodička – housle
Miloš Formáček – dirigent
Orchestr Severočeského divadla

www.operabalet.cz
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